	Date	:
	
	Needs definition
(To Supervisor to select one checkbox corresponding to identified needs for BE)
Définition des besoins
(Au Superviseur de sélectionner la case correspondant aux besoins identifiés pour BE)

	Supervisor / Superviseur	:
	
	

	Student / Elève	:
	
	



	For all Language trainings, supervisor shall guaranty to free necessary time for 100% attendance. 

	Pour toutes les formations en langue, le superviseur doit garantir de libérer le temps nécessaire pour 100 % de présence. 


French Training at CERN
(https://hr-training.web.cern.ch/hr-training/lang/StructureandContent.asp)
	CERN Level
	Objective
At the end of the training, the student should be able to…
	FTE hours per trimester
	Goal

	0
	BE Integration training language in French :
Not trying to be fluent in French but more to acquire a daily basic language for integration in CERN area (CERN, Pays de Gex and Genève)
	40
	

	1
	Handle simple speech situations and to respond to familiar questions.
	60
	

	2
	Handle familiar speech situations with competence.
	60
	

	3
	Communicate in simple French in both general and work-related areas and will be able to follow one-to-one or small group exchanges.
	60
	

	4
	Handle moderate speech situations with adequate confidence and competence.
	60
	

	5
	Handle moderate level speech situations with good confidence and competence using a fair language repertoire.
	60
	

	6
	Handle a wide range of situations with good confidence and competence.
	60
	

	7
	Handle a wide range of situations with good confidence and competence.
	60
	

	8
	Handle a wide range of situations with good confidence and competence.
	60
	

	Other
	Please specify : 
	
	



Cours d’Anglais au CERN
(https://hr-training.web.cern.ch/hr-training/lang/Englishtrainingbis.asp)
	Niveau CERN
	Objectifs
A la fin de la formation, l’étudiant devrait être capable de …
	Heures FTE par semestre
	Goal

	1
	Converser en situation très simple.
	60
	

	2
	Gérer des situations très simples et répondre à des questions habituelles.
	60
	

	3
	Gérer des situations habituelles avec compétence.
	60
	

	4
	communiquer dans un anglais général et professionnel simple, et être en mesure de suivre des échanges en vis-à-vis ou en petits groupes.
	60
	

	5
	Gérer des échanges modérés avec assurance et compétence adéquate.
	60
	

	6
	Gérer des échanges de niveau moyen avec bonnes assurance et compétence en utilisant un répertoire linguistique approprié.
	60
	

	7
	Gérer un large éventail de situations avec confiance et compétence.
	60
	

	8
	Gérer un large éventail de situations avec confiance et compétence.
	60
	

	9
	Gérer un large éventail de situations avec confiance et compétence.
	60
	

	Autre
	[bookmark: _GoBack]Merci de spécifier :
	
	



